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مدیر حوز ه های علمیه خواهران 
استان اصفهان:

حوزه های علمیه خواهران 
میزبان 7 هزار طلبه هستند

»پذیرش سراسری حوزه های علمیه خواهران، از 
سوم بهمن ماه آغاز و تا 28 بهمن ماه ادامه دارد.« 
این گفته حجت الاسلام »سیدمهدی ابطحی«، 
مدیر حوز ه های علمیه خواهران استان اصفهان 
است که در جمع خبرنگاران عنوان کرد و ادامه 
 whc.ir داد: متقاضیان می توانند از طریق سایت
یا مراجعه حضوری به مدارس علمیه خواهران 
برای سال تحصیلی 98- 97 ثبت نام کنند. برای 
ثبت نام تنها مبلغ بیســت هزار تومان دریافت 
می شود و تمام هزینه تحصیل طلاب از ابتدا تا 
انتها، رایگان خواهد بود؛ چراکه معتقدیم فقه 
آل رسول را با پول نباید به مردم یاد دهیم. وی 
با اشاره به شرایط پذیرش در حوزه های علمیه 
خواهران یادآور شد: کسانی که تمایل دارند در 
ســطح دو تحصیل کنند، باید مدرک دیپلم و 
معدل بالای دوازده و حداکثر سن 35 سال داشته 
باشند که می توانند بدون آزمون ورودی و تنها با 
یک مصاحبه وارد حوزه های علمیه شوند؛ اما 
برای سطح سه از فارغ التحصیلان سطح دو بدون 
شرط سنی ثبت نام می شود. البته برای خواهرانی 
که می خواهند غیرحضوری تحصیل کنند، شرط 
معدل هفده را هم در نظر گرفته ایم، زیرا بعضی از 
دروس این سطح را باید بدون استاد سپری کنند، 
برای سطح چهار هم شرط سنی نداریم؛ اما از 
متقاضیان سطح سه و سطح چهار آزمون ورودی 
گرفته می شود که نیمه اول سال آینده برگزار 
خواهد شــد. مدیر حوز ه های علمیه خواهران 
متذکر شــد که اکثر هزینه های حوزه توسط 
مردم و خیرین تأمین می شود و مردم نیز برای 
ایجاد فضاهای علمیه کمک می کنند. از دولت تا 
سال 90 بودجه ای دریافت نمی کردیم؛ اما از آن 
سال به بعد پذیرفتند برای حوزه ها کمکی را در 
نظر بگیرند ولی بودجه ای که برای کل حوزه های 
علمیه خواهران و برادران کشــور می دهند، به 
اندازه بودجه دانشــگاه اصفهان نیست. وی با 
اشاره به اینکه بسیاری از مراجع تقلید نیمی از 
ســهم امام یا ثلث آن را برای حوزه های علمیه 
اختصاص داده اند، یادآور شد: افتخار ما این بوده 
است که نمی خواهیم به دولت وابسته باشیم؛ 
اگر به دولت وابسته می شدیم دولت هر موقع 
می خواست اهرم فشــار را بر ما فرود می آورد، 
کما اینکه در عربستان سعودی، دولت بودجه 
حوزه ها و نماز جمعه ها را تأمین می کند و امام 
جماعت هم به نفع دولت خطبه می خواند؛ اما 
اینجا عمده هزینه های ما با کمک خیرین و مردم 
است و از دولت تنها کمکی برای ایجاد فضاهای 
آموزشی طبق مصوبه مجلس دریافت می شود، 
مدیر مدارس ما ماهیانه تنها 800 هزار تومان 
می گیرد! اساتید سطح سه ســاعتی ده هزار 
تومان و سطح چهار ساعتی سیزده هزار تومان 
می گیرند. مدیر حوز ه هــای علمیه خواهران 
اســتان اصفهان درخصوص ظرفیت پذیرش 
نیز اظهار کرد: ظرفیت پذیرش در ســطح دو 
حوزه های علمیه خواهران استان اصفهان دو 
هزار و 200 نفر، در سطح سه 124 نفر و در سطح 
چهار معادل دکتری تنها 30 نفر در هر ســال 
تحصیلی است که در سطح سه، رشته های تفسیر 
و علوم قرآنی، فقه و اصول، ادبیات عرب، مطالعات 
زنان، کلام و تاریخ اســلام به صورت تخصصی 
تدریس می شود و برای مقطع دکتری در سه 
رشته تفسیر تطبیقی در مدرسه فاطمه الزهرا، 
فقه خانواده در مدرسه بانو مجتهده امین و کلام 
هم در مدرسه بانو امین در سال تحصیلی جدید 
برنامه ریزی شده است. ابطحی، به تخلفات اندک 
در حوزه های علمیه هم اشاره کرد و گفت: در 
اکثر شهرها، ائمه جمعه به عنوان  مؤسس حوزه 
هستند و خودشان بر حوزه ها نظارت دارند؛ اگر 
تخلفی از طلبه ای سر زد، کمیسیون نظارت در 
همان مدرسه وجود دارد و اگر باید توسط مقام 
بالاتر از آن رسیدگی شود به مرکز مدیریت ارجاع 
می شود اما این گونه خطاها کمتر دیده می شود؛ 
چراکه در هر مدرســه ای برای هــر پنجاه نفر 
یک مشــاور وجود دارد که به او تذکرهای لازم 
را می دهد و این ها عواملی است تخلف ها را به 

حداقل رسانده است.
مدیرحوزه های علمیه خواهران استان اصفهان  
اذعان کرد: اکنون درمدارس علمیه خواهران 
استان اصفهان بیش از هفت هزار نفر در حال 
تحصیل هستند که پس از فارغ التحصیلی در 
آموزش و پرورش، سازمان تبلیغات، دانشگاه ها 

و... مشغول فعالیت می شوند. 

گزارش نشست

جام قهرمانی »ربات فوتبالیست« 
در دست کودکان اصفهانی

 بازی در جامعه امروز ما به عنوان 
ظرفیت ناشــناخته آموزشی و 
فرهنگی است که تا حد زیادی توانایی آن 
مغفول مانده است. این ابزار مهم انتقال 
مفاهیم از بدو تولد تا آخرین لحظات سفر 
روحانــی انســان در عالم مــادی او را 
همراهی می کند و اگــر هدایت خوب و 
صحیح از آن انجام گیرد، می تواند سبب 
تعالی انســان را در امور مختلف فراهم 

آورد.
امروز در دنیا صنعت، ساخت ابزار بازی 
بسیار با اقبال روبه رو است. نه تنها ساخت 
اسباب بازی از جنبه اقتصادی مهم بوده، 
پیوند بازی با امر فرهنگ سازی و آموزش 
آن را در زمره مهم ترین شــاخص های 
فرهنگی قرار داده اســت؛ اما متأسفانه 
در کشور ما بازی و اســباب بازی مانند 

جزیره ای ناشناخته باقی مانده است.
دفتر تخصصی بازی  ســازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان، 
یکی از مراکز مهم در توجه به بازی هاست. 

این مرکــز با رویکردهــای زیربنایی در 
راستای اعتلای جایگاه بازی در شهر گام 
برمی دارد و فعالیت هــای آن برای دیگر 
شهرهای کشور به عنوان الگو و نقشه راه 

استفاده می شود.
جشنواره »نون و پنیر و بازی« که سومین 
دوره خود را تجربه می کند، گامی مؤثر 
در جهــت حمایــت از تولیدکنندگان 
اســباب بازی و طراحــان بــازی بوده و 
ســعی در حمایت از تولید اسباب بازی 
در کشور دارد و این جشنواره را به محلی 
برای نشــان دادن توانایی ها و خلاقیت 

بازی سازان ایرانی، بدل کرده است.
نهمین بخش از برنامه شــانزده قسمتی 
جشــنواره »نون و پنیر و بازی« که هر 
چهارشنبه در مرکز خلاقیت و بازی های 
فکــری برگزار می شــود، بــه »فوتبال 
ربات هــا« اختصاص داشــت. رباتیک، 
یکی از محبوب ترین بازی های امروزی 
است که بسیار مورد توجه کودکان قرار 

می گیرد.
جذابیــت رباتیک به دلیــل درگیری با 
مشکلات پیش رو در ساخت ربات، حل 

آن مشــکلات، گذر از موانع و همچنین 
مجال خلاقیت بالا برای شــکل دهی به 
ربات به نظر می رسد. بازی های رباتیک، 
از ســنین کودکی تا بزرگ ســالی مورد 
توجه اســت و نه تنهــا کــودکان بلکه 
خانواده هایی که کودکان را برای ساخت 
ربات راهنمایی می کند را مجذوب خود 

می کند.
کودکانی که به رســتوران بــازی آمده 
بودند، پــس از آنکه ربات هــای خود را 
تحویل گرفتند آماده ساخت ربات شدند. 
آموزش ساخت ربات به وسیله راهنمایی 
بازی رباتیک که خود نماینده بازی ساز 
ایرانی ربات فوتبالیســت بود، آغاز شد. 
علاقه و توجه کودکان به بازی با ربات ها از 
همان ابتدای کار خود را نشان داد و توجه 

به آموزش ها دلیل بر این مدعا بود.
کودکان شروع به ساخت ربات ها کردند 
و خانواده در این امر آن هــا را همراهی 
می رساندند. همراهی خانواده ها در »نون 
و پنیر و بــازی«، یکی از نقاط مثبت این 
جشنواره به نظر می رسد، فارغ از دنیای 
مدرن امروزی که گوشی های هوشمند، 

مشغله و دوری راه ســبب فاصله بیشتر 
بین والدین و فرزندان شــده، رستوران 
بازی فرصتی را فراهــم کرده تا کودکان 
در کنار خانواده به تجربه کشــف دنیای 
جدید بپردازند و ایــن امر با کمک بازی 

میسر می شود.
اســتفاده از ابزارهــای واقعــی مانند 
پیچ گوشــتی و انبردســت واقعی برای 
کودکان لذت بخش بود؛ استفاده از این 
ابزارها با نظارت خانواده ها حاشیه امنی 
به کودکان داده بود و با ساخت ربات خود 
گامی در جهت تکمیل مهارت های خود 

برمی داشتند.
ربات هــا در کمتر از یک ســاعت آماده 
شــد و نوبت به بخش نهایــی که رقابت 
برای دریافــت جام مســابقات فوتبال 
ربات ها بود آغاز شــد. ربات فوتبالیست 

در عین سادگی، توانایی بالایی داشت و 
می توانست به جهات مختلف حرکت کند 
و مهم تر از همه چیز توپ را شوت کند، 
توانایی هایی که ربات دست ساز کودکان 

داشت آن ها را به وجد می آورد.
شانزده نفر در این رقابت شرکت کردند؛ 
البته برخــی از کــودکان در زمان مقرر 
نتوانســته بودند ربات خود را بسازند و 
از ادامه مســابقه بازماندند. دو میز بازی 
فوتبال آماده شــد و کــودکان دوبه دو، 
کنار میزها آمده و بــا اداره آن ها ربات ها 
با یکدیگر مســابقه می دادند. لحظاتی 
هیجان بخش در رستوران بازی سپری 

شد تا نتایج مسابقات مشخص شود.
کاپ قهرمانی به برترین ربات و سازنده آن 
اهدا شد؛ رباتی که توانست در مسابقات 
مختلف رقیبان را شکست دهد. اما آنچه 

تحســین برانگیز بود، رخدادی است که 
هر هفته در پایان رقابت اتفاق می افتد؛ 
کودکان اصفهانی هر هفته درس رقابت 
سالم را به ما می آموزند، با آنکه برای برد 
تلاش بسیاری می کنند، اما از باخت خود 
ناراحت نمی شوند؛ دستاوردی که به مدد 

بازی حاصل می شود.
مســابقات فوتبــال ربات هــا، در خانه 
خلاقیــت و بازی های فکری ســازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
اصفهان نیز به پایان رسید، اما کودکان 
چیزی فراتر از شــرکت در یک بازی با 
خود به خانه بردند؛ درس رقابت ســالم، 
خلاقیت و تلاش از جمله ره آوردهای این 
روز بود. خانواده هــا نیز در کنار کودکان 
درس های زیادی گرفتنــد که در جای 

خود جای تأمل دارد.

جشنواره »نون و پنیر و بازی« با حضور ربات های فوتبالیست رنگ هیجان به خود گرفت

سعید امامی ابرقویی / گروه اصفهان
                  saeed.emami.iran@gmail.com

نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی گفت: بهتر 
است نهادها و افرادگوناگون به جای آنکه در فضاهای مجازی 
اظهارنظر کنند، طرح ها و پیشنهادهای خود را به ستاد احیای 
زاینده رود ارائه دهند.»حیدرعلی عابدی« که با فارس سخن 
می گفت، اظهار کرد: صلاح نیســت هر نهاد یــا گروهی در 
موضوع آب زاینده رود وارد عمل شود؛ چراکه میزان اطلاعاتی 
که افرادونهادهای مختلف در رابطه با مسائل و منابع آب دارند، 
محدود است و روش ها نیز متفاوت؛ بنابراین گروه های مختلف 

به جای اظهارنظر، پیشنهادهای خود را ارائه کنند.
وی افزود: اززمانی که استاندار اصفهان، »محمدعلی طرفه« را 
به عنوان مسئول طراحی و راه اندازی »ستاداحیای زاینده رود« با 
هدف ایجاد هماهنگی بین دستگاه های اجرایی مرتبط منصوب 

کرده، بهتر است نهادها و افراد گوناگون به جای آنکه در فضاهای 
مجازی اظهارنظر کنند، طرح ها و پیشنهادهای خود را به ستاد 
احیای زاینده رود ارائه دهند. مسئول ستاد احیای زاینده رود 
پس از رایزنی با استان های مجاور، روش هایی را به کار خواهد 
گرفت تا ضمن رعایت همه جوانــب، طرح های عقب افتاده 

پیگیری و دنبال شود.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
برخی از اقدامات و طرح های مطرح شــده برای زاینده رود، 
مطرح کرد: بعضی از طرح هاوپیشنهادها، طرح هایی است که 
قابلیت اجرا نداشته و منافعی هم برای مردم ندارد؛ برای نمونه 
در فضای مجازی تبلیغات گسترده ای برای یک طرح جهت 
چرخش آب در زاینده رود با استفاده از لوله کشی صورت گرفت 

و هدف این طرح گردش آب از زیر پل های تاریخی بود.
وی با بیان اینکه چنین طرح هایی که در فضای مجازی مطرح 
شده بسیار تخیلی است، ادامه داد: ما به دنبال تزئین رودخانه 
زاینده رود نیستیم، بلکه به دنبال جبران تدریجی منابع آب 
زیرزمینی از دست رفته اصفهان هستیم که دچار نقصان شده 
است. با توجه به کاهش بارندگی ها نسبت به سال گذشته، منابع 

آبی استان اصفهان وضعیت خوبی ندارد.
عابدی، خاطرنشــان کرد: موضوع آب استان اصفهان باید به 
دست کارشناسانی سپرده شود که بدون حب و بغض و بدون 
تعصب، به فکر چاره جویی برای رفع مشکلاتی باشند که ممکن 
اســت به خاطر کمبود آب به وجود بیاید. مجمع نمایندگان 
استان اصفهان نیز پیگیر موضوع آب استان اصفهان است و در 
هفته گذشته نیز جلسه ای با وزیر نیرو برگزار کرد تا این مسائل 

به درستی پیگیری شود.
وی با بیــان اینکه طرح موضوع اســتعفای دســته جمعی 
نمایندگان اســتان اصفهان به منظور نشان دادن حساسیت 
موضوع آب در استان اصفهان بود، اذعان داشت: هدف اصلی 
طرح، موضوع استعفای دسته جمعی نمایندگان استان اصفهان 
این بود که مسئولان توجیه شــوند که تعلل وتوقف در زمان 

می تواند عوارض بدی را برای این استان داشته باشد.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اینکه اخبار امیدوارکننده ای برای وضعیت آب استان اصفهان 
در راه است، تصریح کرد: همه به حساسیت موضوع آب استان 
اصفهان واقف و در تلاش هستند این موضوع در مسیر صحیح 
قرار گیرد؛ تا قبل از طرح موضوع اســتعفای دســته جمعی 
نمایندگان اســتان اصفهان این همت در وزارت نیرو وجود 

نداشت اما امروز این همت را در وزارت نیرو می بینیم.

حیدرعلی عابدی نماینده مردم اصفهان از برخورد در حوزه مدیریت زاینده رود انتقاد کرد:

پیشنهاد بدهید، اظهارنظر نکنید!

»واچرخند«، بارش را از اصفهان گرفت۵۰۰ دانش آموز تحت پوشش »خیریه حمایت از نخبگان علمی« هستند

مدیرعامل مؤسســه حامی نخبگان علمــی گفت: 500 
دانش آموز تحت پوشش خیریه حمایت از نخبگان علمی 
هستند. »محمدرضا یزدان پناه«، با بیان اینکه بیش از 800 
خیریه در اصفهان مشغول فعالیت هستند، اظهار داشت: تعداد 
زیادی از دانش آموزان و دانشجویان نخبه استعداد خدادادی 
دارند، اما بنا به دلایلی در جامعه از مدار عدالت خارج شده و در 
فقر به سر می برند. وی با اشاره به اینکه اگر فقیر محروم داریم 
به خاطر سیاست های نابه جا بوده است، افزود: طبق اعلام 

ریاست جمهوری در کشور بیش از ده میلیون فقیر مطلق 
داریم که این خیریه به ســهم خود در نظر دارد تا با کمک 
خیران بخشی را تا چند سال آینده از زیر خط فقر به خط فقر 
برساند. وی با تأکید به اینکه این موسسه خیریه گداپروری 
نمی کند، گفت: در حال حاضر با وجود نهادهایی همچون 
کمیته امداد امام خمینی )ره( و بهزیستی، هم چنان افراد 
فقیر و بی بضاعت زیادی در جامعه داریم که یکی از دلایل آن 

عدم سازماندهی آن هاست.

مدیرکل هواشناســی اســتان اصفهان گفت: براساس 
آخرین خروجي مدل های پیش بیني هواشناسي، شرایط 
بهبود نسبی بارش در زمســتان جاری نسبت به پاییز 
خواهیم داشت، اما توزیع بارش طی ماه های آینده، دارای 
ناهمگنی زمانی و مکانی خواهد بود. در مجموع بارش ها در 
فصل زمستان کمتر از نرمال خواهد بود. اما کمبود  بارش 
ناشی از فصل پاییز، به صورت کم بارشی انباشته تا پایان 
سال ادامه خواهد داشت. »مجید بیجندی«، اظهار کرد: 

الگوی جوی در فصل تابستان، به گونه ای است که در بالای 
جو یک »واچرخند« جنب حاره ای در خاورمیانه، به ویژه 
در کشور ما حاکم است و شکل گیری ابر و فعالیت سامانه 
بارشی را محدود می کند. این واچرخند )منطقه پرفشار 
دایره ای غیرمنظم را که در آن جهت حرکت هوا مخالف 
جهتی است که در مراکز کم فشار موجود است( روی کشور 
عربستان و جنوب ایران شکل گرفته و مانع ایجاد سامانه 

بارشی می شود.

یلدا توکلی / گروه اصفهان
tavakoli.yalda11@gmail.com

مدیرکل »ثبت احوال« استان اصفهان گفت: براساس 
بخش نامه دولت به سازمان ثبت احوال، به زودی دریافت 
کپی مدارک در اداره ها برای احراز هویت حذف خواهد 
شد. »حسین غفرانی«، با اشــاره به طرح حذف کپی 
مدارک در اداره ها اظهار داشــت: براساس بخش نامه 
دولت به ســازمان ثبت احوال، به صورت پایلوت در 
استان های قم، سمنان و خوزستان دریافت کپی مدارک 
در ادار ه ها برای احراز هویت حذف می شود و بعد از آن 

قرار است به زودی در سطح کشور انجام شود. ایرنا

فریــدون اله یــاری مدیــرکل 
میراث فرهنگی،صنایع دســتی و 
گردشگری استان اصفهان گفت: 
مسافران و گردشگران در نوروز سال 
آینده با 28 مسیر گردشگری جدید 

در این استان آشنا می شوند.ایمنا

خبر ویژه
در آیین بزرگداشت حجت الاسلام  والمسلمین 

»حاج شیخ مهدی مظاهری« عنوان شد:
گسترش فعالیت های قرآنی در جامعه

نســل فردا / گروه اصفهان: به مناســبت 
ارتحال عالم جلیل القــدر، چهره ماندگار تبلیغ، 
بنیانگذار دارالقرآن الکریم اصفهان حجت الاسلام  
والمســلمین »حاج شــیخ مهدی مظاهری«، 
مجلس یادبودی از طرف دارالقرآن الکریم اصفهان 

برگزار شد.
در این مراسم که اعضای بیت آن مرحوم، جمعی  

از اعضای هیئت مدیــره، مدیرعامل، کارکنان، 
مربیان، معلمان و مسئولان مدارس حضور داشتند، ابتدا آیاتی از کلام الله مجید تلاوت 
شد  و بعد از آن »حاج محمد دیانی« ضمن اظهار تأســف از درگذشت این عالم بزرگوار 
 طی سخنان مبســوطی به بیان گوشــه هایی از زندگی پربار حاج آقا مظاهری پرداخت.

وی در ادامه اظهار داشت: مرحوم مظاهری در سراسر زندگی از مرگ و عالم معاد فراوان 
یاد می کرد و باور جدی به عالم آخرت داشت. وی ادامه داد: حاج آقا مظاهری بیش از ۶0 
سال دعای »ابوحمزه« را در اصفهان برگزار کردند و با توجه به اهمیت فراوان دعا معتقد 
بودند که با توجه به ظهور عرفان های کاذب لازم است برای دعا مکتبی گشوده شود. آن 
مرحوم اعتقادش بر این بود که باید عرفان از زبان معصومان در دعاها و مناجات ها مطرح 
شود تا پوچی عرفان های نوظهور آشکار شــود. وی از فعالیت های خیرخواهانه اخلاقی، 
اجتماعی و مردمی بودن حاج مهدی مظاهری، نیز یاد کرد و گفت: ایشان معتقد بود که 
باید فعالیت های قرآنی در جامعه گسترش یابد و بر این اساس بود که دارالقرآن را تأسیس 
کرد و در این راستا نیز در ملاقاتی که در حضور رهبر فرزانه انقلاب برگزار شد به این مضمون 
به فعالیت های خیرخواهانه، تلاش های سیاســی و منابــر و خطابه های آقای مظاهری 
 اشاره کردند و فرمودند: »قله فعالیت های آقای مظاهری تأسیس دارالقرآن بوده است.«

دیانی در پایان به این موضوع پرداخت که در سایه ایجاد چنین مؤسسه ای بود که به حمدالله 
هم اکنون در جامعه بسیاری از خواهران و برادران دانش آموخته دارالقرآن، شمع محافل 
قرآنی شده اند و هر یک جمعی از جوانان دختر و پسر را تحت آموزش های قرآنی قرار داده اند 
و اینک بسیاری از آنان حافظ قرآن تربیت شده اند و این ها ثمره و رویش همین دارالقرآن ها 
بوده است. این جلسه با ذکر صلوات و فاتحه ای برای شادی روح آن عزیز سفر کرده خاتمه 

یافت.
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معاون استاندار و فرماندار ویژه کاشان گفت: برخی سیاسیون در کشور 
خطای راهبردی داشته و با اتهام زنی ها و تخریب مداوم بین دولت به 
عنوان بخشی مهم از پیکره نظام و بدنه جامعه فاصله می اندازند که باید 

در این مورد بازنگری کنند.
»حمیدرضا مومنیان«، در جلسه شورای اداری شهرستان کاشان بیان 

کرد: اتهام زنی ها و مسائلی از این دست موجب شدت یافتن ناامنی و فشار 
روانی در جامعه می شود که نتیجه آن درهمراهی ذهنی عده ای و تبدیل 
این همراهی به اغتشاش جلوه گر می شود.وی با اشاره به ناآرامی های 
9 دی در کاشان افزود: دشمن بر بستر برخی نارضایتی ها سوار شد و با 
سوءاستفاده از احساسات جمعی از جوانان که حتی کمتر دغدغه شغل 

و معیشت دارند، ناآرامی ها و اغتشاش ها را شکل داد.فرماندار کاشان 
عنوان کرد: اعتراض ها در همان ســاعت های نخست به سمتی رفت 
که شایسته انقلاب نبود و چهره واقعی ناآرامی ها با تغییر خواسته های 
اقتصادی به شعارهای خلاف هنجارهای اجتماعی آشکار شد.او تصریح 
کرد: اغتشاش گران به سراغ پایه های نظام رفته و به انقلاب، مقام معظم 
رهبری و پرچم مقدس جمهوری اسلامی ایران در جریان اغتشاش ها 
و آشــوب ها توهین کردند و فراخوان های غیرقانونی تا چندی ادامه 
داشت.مومنیان در ادامه با تأکید بر هوشیاری مسئولان، اجرای قانون 

را راهی مطمئن و کم هزینه عنوان کرد و افزود: با کمال تأسف در بدنه 
کارشناسی و کارمندی برخی دستگاه های اجرایی شهرستان کاشان، 
سرچشــمه هایی برای بروز نارضایتی بین مردم وجود دارد که در این 
راستا باید آشنایی کامل افراد با حقوق مستخدم و شهروند در دستور 

کار قرار گیرد.
او اضافه کرد: ناآرامی ها نشان داد که باید فعالیت ها و رسیدگی به امور 
مردم بیشتر شود؛ چراکه این تلاش ها تثبیت کننده پایه های نظام و ایجاد 
کننده امید بین مردم است، اما دیوان سالاری یکی از نگرانی های جدی 

فرماندار کاشان:
»تخریب دولت« به عنوان بخشی از پیکره نظام خطاست


